Within the framework of our partnership, you first develop in collaboration with IBM Montpellier (France) the common structure "Blue-Experts", then secondly with Microsoft. Your role is to position our products (plug-in software components) in a global B2B marketing context.
For this management position, you are fluent in English (French is not necessary but desired). You come from an engineering type and have significant experience abroad (Asia, United States, Russia).
You are obviously autonomous, rigorous; you have a taste for technique.
The environment is IBM i - Microsoft .Net. The salary is made up of a fixed amount, a percentage of turnover and ultimately a stake in the company.
Submit your application on contact@aumerial.eu .


Dans le cadre de notre partenariat, vous développez, dans un premier temps en collaboration avec IBM Montpellier (France) la structure commune « Blue-Experts », puis dans un deuxième temps avec Microsoft. Votre rôle consiste à positionner nos produits (composants logiciels enfichables) dans un contexte mondial de commercialisation en B2B. 
Pour ce poste de direction, vous maitrisez l’anglais (le français n’est pas nécessaire mais souhaité). Vous êtes issu d’une filière de type ingénieur et avez une expérience significative à l’étranger (Asie, Etats-Unis, Russie).
Vous êtes évidemment autonome, rigoureux ; vous avez un goût prononcé pour la technique. 
L’environnement est IBM i – Microsoft .Net. Le salaire est composé d’un fixe, d’un pourcentage sur le chiffre d’affaires et à terme d’une participation à l’entreprise.
Déposer votre candidature sur contact@aumerial.eu .
